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My summer vacation
The summer vacation is ing。 I will do my homework first so I am going to do my homework every morning。 In the afternoon， I will play basketball and table tennis with my friends。 In the evening I will read English and listen to English program。 Sometimes I will go and visit my grandparents and help them do some housework。 I am going to take a piano class。 My parents and I will go to Hainan for about a week。 I believe I will have a busy and interesting summer vacation。
暑假即将到来。首先我要做好我的\'功课，所以我要每一天早上做功课。下午，我将我的朋友们一齐玩篮球和乒乓球。在晚上，我会读英语，听英语课程。有时我会去访问我的祖父母和帮忙他们做一些家务。我要带一个钢琴班。我的父母和我将前往海南为一个星期左右。我相信我将有一个忙碌而搞笑的暑假。
初中日常生活英语作文3篇（扩展4）
——我的日常生活英语作文10篇
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我的初中生活关键词——忙、累、乐。
上了初中，生活有了很大的改变。小学生活的优哉游哉，哪里还找的见。我总结了一下，我现在的生活，可以用三个字来概括，请听我一一道来。
上学忙，上课忙，作业忙……
大清早我要去上学，下晚修才能回家，一天到晚待在学校，忙。
读小学时，一节课只有40分钟，现在一节课有45分钟，这倒没什么。问题是，现在课程多，节奏快，小学阶段，一个章节，一篇课文，老师慢慢讲，我们慢慢学，一个内容上几天是常有的事。现在不行了，你稍不留神，老师就讲到前面去了，让你手忙脚乱。做作业时，你就只能自找麻烦了，忙得一塌糊涂，还不知该怎么办。
进入中学，忙，让你忙得还没有脾气。
累，紧随忙而来。
每次一吃完午饭，回到宿舍，话都不想说，很快就睡着了。
上中学啦，作业自然也就比小学要多。小学的作业，严格来说就不叫作业，稍微用点心，三下五除二搞定。现在不行，科目多，作业多，虽然说减负，我还是累得受不了。每天回家，我都要背一大袋书本和作业。晚上回到家，有时候可能还要复习其他的科目，回头还要预习明天的知识，学习完洗完澡之后，我都是一躺下就睡着。
学习累，只是一方面，再就是，运动累。上体育课的时候，我们要做引体向上，跳绳，百米跑等，这些项目，贼累，据说跟中考体育有关，只好天天练。不过，打篮球我喜欢，虽然也累，但是更开心。
前面我已经说到“乐”了，我觉得打篮球是天下第一乐事。
有时候，吃过午饭，没那么早午睡，室友一起打打牌，聊聊闲天，那样一种放松状态，感觉很快乐。
周末，在家睡个懒觉，和爸爸妈妈到外面去玩，也是一件快乐的事。
上了初中，虽然忙，虽然累，课外时间还是可以找点时间看书，和朋友们一起聊天。这让我懂得更多，掌握了很多知识，体会到与人相处的快乐。也许，这就是初中生活吧。
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Ocean Park is very exciting and fun. The cable car is very good, when you look out the window, you will see very beautiful scenery, but one thing I don’t like is we need to wait 45 minutes. If you want to go quickly, you can take the ocean train, just like the subway. It’s very fast.
When you go up, ther are many rides, like a roller coaster, water ride and many things to do. I want to cry when my mom and I get on the roller coaster. I yelled, because the roller coaster is so exciting. I don’t want to ride it again, so I go to the ocean museum, and the polar bear place. The last thing is very good, it’s a waterride. We are very bored when we were in the middle. Suddenly, the water is pushing the boat. “Ahhhh!” I’m shouting, I’m very excited, the water is very fast, then the boat goes down. “Wow!” My mom yelled, and the ride is over. Our shirts are all wet, and the sky is almost dark, so we leave the park, and go back to Kowloon Hotel.
What a fun day!
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这是我生活中的真实故事。
她是我爸同事家的女儿。以前的时候，她爸经常带着她到我家去玩，那时天真的我很烦她，因为她每次来都会带走我一些玩具。后来，长大了，她不再来我家了。我也就渐渐忘了我的生活中有这样一个人。
三年前，我上了初中。有一天放学，我正在教室里闲着没事干，我座位前边一直不理世俗的一位女生竟然和我说话，她问我在班有没有熟人，我说只有一个小学同学。可她却说我骗她，逼着我说“真话”，可我哪里知道有什么班的熟人。直到第二天，她告诉我说班有个女生认识我，还对我过去特了解。我很是愤怒，我才来没几天，就有人诬陷我的\'“清白”。但好奇心理驱使着我：她到底是谁？一星期后的早上，我早早来到了学校。碰到了我的在班的老同学。他也跟我说，他们班有个女生和我认识。我气愤至极，质问她是谁。他说她正在班里，带我去看。我同意了，我们俩小心翼翼地摸到了班后门，透过门缝，他向我指了指那个人，可我怎么看，却也认不得，再说在门后[来源]我也看不清楚。他又带我走到前门，我这才看清楚，她穿着一件绿色的小坎肩，梳着长长的马尾辫，正聚精会神地写着什么。这时，她似乎感觉到有人在看她，猛地一抬头。可看见是我时，又很快低了下去。任凭我的老同学怎么喊她，她也不答理。
慢慢地我们有了些接触，可我就是想不起，她是否去过我家，还是她告诉我的呢！
现在我们是无话不谈的好朋友。愿我们的友谊天长地久!
我肯定地说，那是一种美，一种混杂着多种元素的美，而且那美我也不想失去。
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今天，因为是第一天去东白湖实践活动基地，所以我兴奋得六点半就起床了。我飞快地吃完了早餐，背上书包，拿上旅行箱，准备出发了。只不过，妈妈担心我的旅行箱太重，我拿不动，所以，她决定帮我拎到校门口再回去。嗳!可怜天下父母心啊!
到校门口了，我急忙拎着旅行箱走了。后来，我看见了何杰峰，却发现他没有拿旅行箱，于是，我上前问他：“你的旅行箱呢?”他立刻回答：“在校门口，等一会儿去的时候一拿就走人了。”所以，我回到校门口，把包放在那儿便走了。跑到了教室，我已经累得气喘吁吁了。
出发喽!我们把旅行箱放在了大客车的“后备箱”里，便陆陆续续地上了车。
路上，吕航柯给了我一包果冻，我一边吃，一边看窗外的风景。突然，出现了一片黄色的.海洋一一油菜花海，在这片花海中，还有一两个稻草人呢，它们是用来干嘛的呢?
终于到了，我们来到了那里的操场，好简陋啊!就在这里，我们举行了开幕式。我们来到了寝室，我挑了301号，因为我没睡过所以我选了3号上铺。接着，老师给我们选了个组长是陈榕。
随着一声口哨响，我们排队来到了食堂，开始吃午餐。今天午餐的菜有：大排、豆芽、大白菜，我们吃得津津有味。我们吃完午饭回到了寝室，开始午睡。起来之后，我们来到了操场集合，之后我们又到了模型馆玩车模。
我们开始了，这一次，我们拼的是“战龙四驱”。我们先找到了机体……拼好了，我便急着找老师要电池，装上了，我立即跑去赛道，放了上去，好慢啊!于是，我打开一看，哦!怪不得那么慢，原来在马达的地方卡了一颗螺丝，我把它放在了正确的位置，再在赛道上一放，快多了!这时候突然出现了一辆车，直直地撞在了我的车后面，一瞬间，我的车的车壳都飞了。后来，我才发现那辆车是周嘉晨的，马力好足啊。于是我把马达拆开一看，中间卡了一根螺丝。
晚上，我们看了一部叫“冲出亚马逊”的电影。
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My name is is sunny. I get up at 6:00. Then I eat breakfast and go to school. I have four Chinese classone math classone English class and one .
At noon we have lunch at school. Afternoon we have two math lessons and one music lesson. Math is too I go home and do my homework next I have dinner with my parents and watch TV. I go to bed at nine o’clock.
我的名字是安娜。今天是阳光明媚的。我在6点起床。然后我吃早饭去上学。我有四个科目。中文课数学课英语课一个体育课。
中午我们在学校吃午饭。下午我们有两个数学课程和一个音乐的教训。数学太难了。然后我回家做作业然后我和我的父母一起吃晚饭看电视。我九点钟上床睡觉。
篇二：
Now, the new term begins.
I live the life normal as before. Every morning, I get up at 6:30. After washing, I eat breakfast at home. My mother always cooks delicious and nutritious breakfast for me. I usually go to school at 7:20 by bike. It only takes me ten minutes to get to the school. We have the morning reading at 7:40 and the classes begin from 8:00. I usually have Chinese, math, English and other subjects. I go home at noon and have a short rest at home. Classes are over at 5:30. I usually play at school for a while and then go home. At night, I usually finish my homework and then watch TV. About 10:00, I go to bed.
This is my all day.
现在，新学期开始了。
我过着像往常一样的正常生活。每天早上，我六点半起床。洗漱完毕，我在家吃完早餐。我妈妈经常给我煮好吃又营养的早餐。通常在七点二十骑自行车去学校，到学校只需十分钟。我们7点40上早读，八点开始上课。我们通常有语文、数学、英语还有其他课程。中午我回家吃午饭并进行短暂的休息。我们五点半放学，我经常在学校玩一会再回家。晚上，我做完作业然后看电视。大约十点我就去睡觉了。
这就是我的一天。
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初中英语作文：美好的一天
Yesterday, my mother told me that we were going to visit my grandparents, I was so happy to hear that.
I was raised by my grandparents most of the time until I was at the age of 7, since my parents are busy with their work. I haven’t seen grandparents for half a year, I have to attend the class. When I met grandpa, he was so happy to hug me, grandma had already waited at the table, she cooked a lot of dishes, I like to eat the food she cooks, it is so delicious.
I told a lot of things about my school to them, they loved to hear it.
Time flies, I had to go home, I promised them I would come to visit them soon, today is a wonderful day for me.
昨天，我妈妈告诉我我们要去看外公和外婆，我很高兴听到这个消息。在七岁以前，我大部分的时间都是和他们在一起，因为我的`父母忙着工作。我已经有半年没见到外公和外婆了，我要去学校上课。当我见到外公时，他很高兴地拥抱我，外婆已经在饭桌上等着了，她煮了很多菜，我喜欢吃她煮的菜，很美味。我跟他们说了很多我在学校的事，他们喜欢听我讲。时间过得很快，我要回家了，我答应我很快就会来看他们，今天真是美好的一天。
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Today is Monday. I get up at 6:00. I have my breakfast at about 6: I clean my room, wash my face and brush my teeth. I have noodles for breakfast. I go to school at 7:00. I do morning exercises at 7:50.
We have four classes in morning. At 11:30, I’m very hungry. I have lunch at school. I go to bed at 12:00 in the noon. We have three classes in the afternoon. I have computer claand art classes.
I like them very much. I go home at 5:30. I do homework after school. My sister、brother and I watch TV at 8:00 in the evening. Then I wash my face and brush my teeth. I go to bed at 10:00.
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It is very hot and wet today and is called sauna weather.
During my mom did the cooking in the kitchen, I saw her head was sweaty. I told her I could help her and she accepted.
After cooking, we were all sweaty .However, mum and I all felt happy. She said I was growing up and became her good assistant.
今天天气很热,被称为桑拿天.
妈妈做饭的时候我看到她满头大汗,我就说帮助她做饭,她同意了我的请求.
做完饭以后,我们都变得满头大汗,但是我们都很高兴.她说我已经长大,变成她最好的助手了.
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Last Sunday, my father, mother, sister and brother went to Lushun by car. When we went down the mountain in the morning, I saw the mountains were luxuriant and wild flowers were in full bloom. We climbed up the mountain along the mountain road and walked to the middle of the mountain.
I felt a little tired. My father said to me, don\'t do anything on the way, so I insisted on reaching the top of the mountain. The scenery on the mountain was so beautiful that we went to the lake in the evening I had a good time boating and eating rice noodles.
My day today is Sunday. Because my parents are not at home and the weather is fine, I go out to play basketball with my friends in the morning. Basketball is my favorite ball game in my daily life.
My homework is too heavy. I have no free time to play today. We are very happy to play basketball.
Finally, in the afternoon, we are exhausted. Then we stop to have a rest. I make my own lunch.
Then I begin to read books in the warm sunshine. I think the time is easy. It\'s time for my parents to come back, so I\'m going to be late After watching TV with my parents, I went to bed soon.
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六月，本是一个美丽的季节，蝉鸣、草绿、花红，可偏偏却有那么一些人将要分离。三年的初中生活，带给我的感受是那么令人怀念，怀念当初的快乐。这三年，每一年与每一年都是不同的，初一像清新的薄荷，初二像苦中有甜的巧克力，初三像苦涩的咖啡。
薄荷味的初一
刚入初中的我们还与小学没什么区别，整天在教室外跑来跑去，即使作业还没写完，那会料到自己下节课可能会因此挨打。但是，仍然不会想那么多，该玩的时候照样玩。只是觉得刚刚来到了一个陌生的地方，有一种新鲜感，或许是小学时期孩童的稚气还未完全褪去，在学习上，我总是令它顺其自然，当时，我对自己也并没有抱太大希望。只想轻轻松松地过完这初中的三分之一。那种感觉，就像是清新的薄荷一般，吃过了便不会再忘记。
初一就这样一晃而过了！
巧克力味的初二
进入初中的“核心部分”，那过去的三分之一已然成为过去时。相处了一年，同学们也都更加熟悉了。还记得吗？上课铃响后，有人乖乖地坐在那里等老师。有人却趁机起哄，引得众人一阵喧哗。还记得吗？初二新增的物理，一开始所有人都对它有一种新鲜感，可后来，是什么原因使我们开始厌烦它，开始上课捣乱，开始和老师对着干，或许你会说这是青春期的叛逆，又或许你为自己找了别的借口，时光仍然在继续，就算再美味的巧克力，也总有吃完的那一刻。咖啡味的初三
都说初三是最苦的一年，当然，临近毕业的我们必须得为自己的未来着想了。在这时有人憧憬着自己的未来，有人苦恼着自己的现在。有人欢喜有人忧，这就像咖啡一样，总有那么一段苦的历程。但是，咖啡一般的初三给我们更多的不是痛苦，而是成长。一年又一年，一岁又一岁，我们虽然还是老师眼里的孩子，但是，这三年以来，我们犯过许多错，也经历了许多，但我们回忆起来更多的不是当时的窘迫，而是这件事给我们的启发。
时光仍然在前行，你要不停歇地跟上去，抓住它的手，让它带你一起去感受生活！
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光阴似箭，六年时光如雨后彩虹，转瞬即逝。六年前，我只是一个懵懵懂懂的女孩;六年后，我已经是一个品学兼优的少先队员。六年来，发生了太多，就在我们感叹时间的无情时，初中生活来临了。
初中生活是怎样的呢?一个小小的提问却令人深思。那就听我慢慢道来吧——
镜头一
“你!”教官指着一名同学道，“要动之前要打报告，说了那么多次你哪次听进去了!”——此时，烈日炎炎，而我们正在操场上进行魔鬼训练——军训!“嗒——”又一滴豆大的汗珠打在衣服上。“哔——”同学们听到哨声顿时心花怒放，因为可以休息了。这时，教官才说道：“解散!”我们赶紧坐在椅子上休息。“哔——”又一阵哨声响起，我们又不得不马上集合，排好队伍。喊起：“一、二、三、四，一、二、三、四，齐步走……”哎，悲惨的我们啊!
镜头二
此时我们正在军训，然而天公不作美，下起了倾盆大雨。教官赶紧让我们到教室躲雨。没想到雨越下越大，丝毫没有要停的意思。教官灵机一动——决定教我们唱军歌“一二三四歌”。当我们看到歌词时，忍俊不禁——“一二三四一二三四像首歌”。教官让我们先试唱一遍，虽然第一次唱的不是很好，但是第二次我们重整旗鼓，渐入佳境，美妙的歌声也回荡在校园里……
镜头三
因为刚开学2天，大家还素不相识。有一节课，老师想我们提问，便拿起花名册，采取了点名的方法——“张青!”老师见没人起来回答，便有些生气。见此，我们才反应过来，笑道：“张青?班里有2个，您点哪一个?”老师便道：“那就2个都回答吧!”引起全班哄堂大笑……
初中生活像一首诗，初读*淡无奇，实则姿态万千;初中生活像一幅画，略看素雅*常，实则蕴藏着最真诚的感动;初中生活像一杯没有加糖的苦咖啡，初品带着淡淡的苦涩，实则有浓郁的清香。
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Suddenly, the summer vacation is coming. Im happy to ^v^one jump three feet high^v^ but I gradually found that summer vacation is boring. I wanted to finish in ten days, but, I have been doing for 24 days. The 30 day finally finished, father has bought me, only on Saturday and Sunday can rest a while. I dont like a holiday, but, as long as I still quite like no homework. More like summer and winter vacation, homework, tired bad. I hope can have a holiday, and can not write my homework, how comfortable, how carefree! If the day sentient days also old, if a man love die young.
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我的一天
My name is Beth. I\'m 14 years old, and I study in No. 1 Middle School of Hui\'an. My school is very big and beautiful. I\'m very happy in the school.
I usually get up at 6:15 in the morning. then I do morning exercises in the playground. At 6:40, I have my breakfast. You can see many students and teachers in the dinning room. After breakfast, I often read English with my classmates. We have six classes every day. the first class begins at 7:50 am. I like all the classes, because my teachers can make the classes lively and interesting. My favorite subject is English, so I join English Corner every week. I can speak English with many other students there. It\'s very interesting and exciting. I think it\'s helpful for me to learn English well. After class, I always play games with my friends. We play basketball, soccer ball, volleyball, ping-pong and so on. they are very relaxing.
我的名字叫贝丝。我14岁，在安徽一中学习，我的学校很大，很漂亮。在学校我很快乐。早上我通常6：15起床，然后在操场上做早操，6：40吃早饭。在饭厅里，你能看到很多的老师和学生。早饭后，我通常和同学读英语。我们每天有6节课。第一节早上7：50开始。所有的课我都喜欢，因为我老师上课很生动有趣。我认为学好英语对我是有帮助的。课后，我会跟朋友一起玩游戏，我们打篮球，踢足球，打排球和乒乓球等等，他们很让人放松。
My Day
Today is Monday. I got up at 6:30 .. Then I washed my face and ate breakfast. Milk, bread, egg and porridge are my favorites. My mother always gets up early and cooks for me. This morning, I drank a cup of milk and ate bread and an egg. After breakfast, I went to school at 7:00. School started at 7:50 and I usually get there at 7:30. I had English, history, math and geography in the morning. I liked English very much, because my English teacher is very nice. After school in the morning, I went home at 11:30. Then I ate lunch and then had a short rest. I went to school at 14:00. In the afternoon, I had four classes: music, biology, and two periods of Chinese. I liked Chinese, too, because Chinese is our national language and it\'s very beautiful. After school, I went home for dinner. After dinner, I spent half and an hour on my homework. Then I watched TV and played computer games.
今天是星期一，我早上6点半就起床了。然后我就洗脸吃早餐。牛奶、面包、鸡蛋和粥是我的最爱。我妈妈经常起得很早给我做早餐。今天早上，我喝了一杯牛奶，吃了一块面包和一个鸡蛋。吃过早餐，我7点去学校。学校7点50开始上课，我通常7点半到学校。我们上午有英语、历史、数学和地理课。我很喜欢英语因为我的英语老师人很好。上午放学后，我11点半回家。然后吃午饭，并休息一会。2点钟我就去学校了。下午我们有四节课：音乐、生物和两节语文课。我也喜欢语文课，因为汉语是我们的国语，而且很好听。放学后，我就回家吃晚饭了。吃过晚饭，我花一个半小时做作业，然后就看电视和玩游戏。
我的一天
Today is May Day. My mother father and me went to park to have a picnic, and then visited my grandma and grandpa.
In the morning at nine o’clock, we went to park for picnic, we took juice, cornflakes, apples, oranges, lollipops, bananas, ice creams, mangoes, and so on. I also took toys, such as doll, ball, balloon, skateboard and a kite.
In the afternoon at two o’clock, we went to visit my grandma and grandpa. I helped grandpa to do some house work. My sister and me played skateboard and doll. At eight o’clock we went home, and played computer games for two hours and then went to bed.
Today I’m very happy!
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i have the same routine from monday to friday. i usually get up at five fifty. then i have breakfast. at six thirty, i go to school. i don’t ride a bike. i go to school on foot. i have five lessons in the morning. i do morning exercises with my classmates after the second lesson. at eleven thirty, i go home for lunch. in the afternoon, i have three lessons.
after class, we often have sports in the playground. at five, i go home. after supper, i do my homework. at about ten, i go to bed. i am happy every day.
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Today is Monday,I get up at 6: take a shower and brush my teeth. Then I eat breakfast at 7:00. After breakfast I go to school at 7：30.
In the morning, I have many subject. they are English,math,and two Chinese. Then is eat lunch time,today I eat some bread. In the afternoon I have four class,too. They are computer, and music.
After school I do my homework. then I eat dinner at 6：30. After dinner I read my book . Then I go to bed on 9:00. This is my day. Please tell me with your day.
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Today is Monday. I got up at 6:30 .. Then I washed my face and ate breakfast. Milk, bread, egg and porridge are my favorites. My mother always gets up early and cooks for me. This morning, I drank a cup of milk and ate bread and an egg.
After breakfast, I went to school at 7:00. School started at 7:50 and I usually get there at 7:30. I had English, history, math and geography in the morning. I liked English very much, because my English teacher is very nice. After school in the morning, I went home at 11:30. Then I ate lunch and then had a short rest.
I went to school at 14:00. In the afternoon, I had four classes: music, biology, and two periods of Chinese. I liked Chinese, too, because Chinese is our national language and it\'s very beautiful. After school, I went home for dinner. After dinner, I spent half and an hour in my homework. Then I watched TV and played computer games.
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爸爸妈妈，仿佛就是一瞬间，我的人生第一个学习阶段——小学就成为了过去，留在了记忆里。现在的我进入了人生的第二个学习阶段——初中。
还在读小学的时候，我常常听人说，初中生活是如何的艰苦，学习是如何的繁重，老师是如何的严厉。更有甚者，有些人形容初中三年是地狱般的经历。虽然我知道这有些夸大其词，但是一提到上初中的生活，还是有些胆战心惊，望而却步。
我现在初一的生活刚刚开始，发现初中的学习生活远没有想象中的那么恐怖狰狞，回想那时的心态，我不禁嘲笑自己：杞人忧天。
我记得开学的那天，刚走进教室，老师就给一个鼓励的微笑，亲切的告诉我坐在哪里，指导我填表交代其他注意事项。接下来几天，我们这些四面八方汇聚在此素不相识的同学们相互认识，相互了解。我心中的那份忐忑不安在不知不觉中也消失得无影无踪。
我还依稀记得初中第一次开学典礼。当听到领导大声说欢迎新一届的学生们，我觉得我已经融入初中生活。未来的三年，我充满了憧憬。
和小学相比，初中的学习科目增多了，作业增加了，但这并没有改变我学习生活中的美好和惬意。我发现每一个科目都十分有趣。语文阅读中精彩的情节和文笔让我流连忘返;数学解题让我冥思苦想，大呼过瘾;简单的英语子母组成复杂多样的单词;生物知识让我惊叹大自然的奇迹和生命的磅礴;地理中复杂的地形地貌让我感叹世界的宏伟;政治让我知道了成长的责任;历史让我了解历代王朝的兴衰……学习之余，我和我的同学们疯狂的玩耍，我们奔跑，我们呐喊，我们比赛，我们相互帮助。
爸爸妈妈，这就是我的初中生活!
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My Day
Today is Monday. I got up at 6:30 .. Then I washed my face and ate breakfast. Milk, bread, egg and porridge are my favorites. My mother always gets up early and cooks for me. This morning, I drank a cup of milk and ate bread and an egg. After breakfast, I went to school at 7:00. School started at 7:50 and I usually get there at 7:30. I had English, history, math and geography in the morning. I liked English very much, because my English teacher is very nice. After school in the morning, I went home at 11:30. Then I ate lunch and then had a short rest. I went to school at 14:00. In the afternoon, I had four classes: music, biology, and two periods of Chinese. I liked Chinese, too, because Chinese is our national language and its very beautiful. After school, I went home for dinner. After dinner, I spent half and an hour on my homework. Then I watched TV and played computer games.
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Though my daily life is extremely monotonous, I try hard to adapt myself to it. Why? Because I intend to be a good student. I wish to render service to my country.
I get up at six o’clock every day. After I wash my face and brush my teeth, I begin to review my lessons. I go to school at seven o’clock.
After school is over, I return home. We usually have supper at seven o’clock.
Then I begin to do my homework. I want to finish it before I go to bed.
虽然我的日常生活十分单调，但我却竭力设法去适应它。为什么?因为我打算做一个好学生，希望将来为国家服务。
我每天六点起床、洗脸刷牙后，就开始复习功课，七点钟我就去上学。
放学后，我就回家了。我们通常在七点钟吃晚餐，之后我就开始做家庭作业，希望在睡觉前把它做完。
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In my opinion,music is a magical tool which raises me up when I am down and helps me find the bright side of let me tell you music in my life.
My daily life is as usual as sometimes I feel bored I feel bored,I often listen to music to enjoy how beautiful the life is!And it is the best way to doing that,it would be a useful idea to practise my often busy doing my homeeork,and I usually have trouble in it,when this time,I often listen the music to help me relaxed.
Music plays an important part in my daily life,isn\'t it?
初中日常生活英语作文3篇（扩展6）
——日常生活谚语3篇
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Though my daily life is extremely monotonous, I try hard to adapt myself to it. Why? Because I intend to be a good student. I wish to render service to my country.
I get up at six oclock every day. After I wash my face and brush my teeth, I begin to review my lessons. I go to school at seven oclock.
After school is over, I return home. We usually have supper at seven I begin to do my homework. I want to finish it before I go to bed.
虽然我的日常生活十分单调,但我却竭力设法去适应它。为什么?因为我打算做一个好学生,希望将来为国家服务。
我每天六点起床、洗脸刷牙后,就开始复习功课,七点钟我就去上学。
放学后,我就回家了。我们通常在七点钟吃晚餐,之后我就开始做家庭作业,希望在睡觉前把它做完
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初中的3年，我们美好的岁月，匆匆走过。
青春的花朵绽放在这个，我们朝气蓬勃，就像竞相绽放的花儿。
初三，一次分班使们成了新面孔，却丝毫影响不了我们炽热的激情，交友是我们的天性，青春洋溢在脸上。班上，我们为一道题争论的激烈，宣布正确答案后，胜利的人脸上充满自信，而失败的人吐吐舌头，叹一口气但又不服输回头冲那人一笑。青春在瞬间迸发，眼光碰撞中，我们青春飞扬！课业重负也不会改变我们，青春永不服输。我们也仍会为了鸡毛蒜皮的小事笑到肚子痛偶尔发出夸张的叫声渲染气氛，我们青春的舞步，永不止息。
临近中考的日子里，焦灼的心数着离别的日子，头脑被未来充斥，沉浸在对新环境的憧憬里，真正到了离别这一天，期待的欣喜迟迟不来，却变成了不舍。曾经以为离别很容易，离别时才知艰难，蓦然发现，不懂得珍惜的我们，任由短暂的幸福插上翅膀飞走。
曾经多么想离开，抱怨食堂的饭菜，抱怨某老师不留情面，但现在回忆，却又不舍离去。不断责备自己，当时为什么不好好珍惜。独自在家里，翻看这3年的日记，发现原来幸福一直在身边。回味着初中的酸甜苦辣，眼望向窗外，嘴角挂着一抹笑。我不再幻想未来，却掉进回忆的深渊里，和同学的点点滴滴都映在脑海，总会挥不去，由零开始，想到落泪……
离开教育我3年的母校，我舍不得，51中的老师和同学。3年，我们朝夕相处，曾经的快乐与悲伤，离别后才知要学会珍惜……三年同窗，还未折柳相赠，还未道一声珍重，还未依依惜别呢，便错过了，遗憾了，却也无用了……
突然产生回去的念头，但走了就是走了，再也回不去了。把回忆放在日记里，永远把这段珍贵的日子放在心里，我能做的，只有珍惜……
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刚刚告别小学生活，马上，又到了初中。
走进中学，一切都是那样陌生，又是那样美好，新的老师，新的环境，新的同学，使我又觉得是如此的不真实。
人们常说相遇，相会便是缘，冥冥之中自有天定。
跨入中学，我们迎来了军训，迎来了教官。在这七天里，我们努力、坚持，我们在学校的操场里洒下了辛勤的汗水与泪珠，是的，我们曾在太阳下辛苦训练，我们曾在这儿因坚持不了而哭泣，我们曾在这几天里埋怨过教官甚至是学校，时光过得又是如此之快，仿佛十天只是一瞬间，转眼又没了，转身，回忆却在眼前，往昔的女子十中队早已解散，队友们被分到各个班，而我，依然在不断留连。
告别了七天的军训，我们又迎来了正式上课，学校的老师都使我感到十分亲切，我也不知为什么，可能是因为我是一名学生吧！
在学校里，常会遇到曾经的队友和朋友，面对班上的同学渐渐地我也不会紧张了，哪怕做错了，也会正视这个问题，慢慢改正，融入新班级，熟悉新老师，我都做到了，如今，也该尽快融入课堂了！
告别往昔一切，把握初中时光。曾以为时光缓慢，现如今又觉光阴似箭。
有时，望着一个有一个既陌生又熟悉的面孔，总会一番感慨。有时，又觉许久没见的朋友，如今变化好大好大！
有时，我不得不感慨时光如此之快，用沙漏来形容也不为过。
初中是我们人生的第二阶段，也是第二个世界，从今天起，我要努力学习，认真听讲，积极向上，改正缺点，让往昔的一切都过去吧！
我的青春不后悔，让我的未来不再遥远！
英语作文范文初中一天的事情25
It was Sunday. I woke up very lately. It was so late that I did not have breakfast, but lunch.
Then I went to park with my best friend Lily. There were many funny things in the park. We played very happily.
Then Lily and I had supper in Kentucky.
The food were delicious, We both like to eat,and then we went home. We were very happy.
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Though my daily life is extremely monotonous, I try hard to adapt myself to it. Why? Because I intend to be a good student. I wish to render service to my country.
I get up at six o’clock every day. After I wash my face and brush my teeth, I begin to review my lessons. I go to school at seven o’clock.
After school is over, I return home. We usually have supper at seven o’ I begin to do my homework. I want to finish it before I go to bed.
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s a third-year students about their studies every day living a busy and fulfilling life, a large number of exercises, systematic review, the occasional after school to relax, a little slapstick with classmates during recess.
This fulfilling life in the future will be a wonderful memory, but also hope that after such a high pace of learning, can be admitted to the ideal high school.
初中日常生活英语作文3篇扩展阅读
初中日常生活英语作文3篇（扩展1）
——日常生活初中日记3篇
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Heiio,my name is \'m tweive years the morning,I get up at six o\' eat breakfast at six breakfast,I go to school.
Shool starts at seven o\' the morning,I have four eat lunch at twenty o\' the afternoon,I have four class too.
I go to school at around six o\' eat dinner at six lunch,I do my go to bed at nine o\'clock.
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我最快乐的一天初中英语作文
Today is Friday. It is my thirteenth birthday. I got up very early in the morning and put on my new clothes happily. My parents bought me the new clothes as my birthday presents. I went to school earlier than before. I invited many of my classmates to come to my birthday party in the evening.
Evening came at last. Many of my classmate came to my home. They bought me lots of beautiful presents. They all said,“Happy birthday to you!“We sang birthday songs my parents brought out a big birthday cake, saying, ”We love you for ever. Happy birthday!”
At the end of the party, we ate the birthday cake and some other delicious food. How happy I was!
注释:
1) put on my new clothes穿上我的新衣服
2) My parents bought me the new clothes as my birthday presents.我父母给我买新衣作为我的生日礼物。
3) bring out a big birthday cake拿出一个大生日蛋糕
4) at the end of the party晚会结束时
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You may feel that college life is boring. We do not know how to deal with the plenty of spare time. But I think the college life will become wonderful as long as you make it meaningful.
In your spare time, you could play basketball, football and so on. Doing sports is very interesting and good for your health.
In fact, you can do anything which you are interested not be are friends.
Studying in college is a brand new start of our can continue to study hard for the better scords. Libary is a good place for students to study in. If you want to show your talents and skills you can join in all kinds of activities.
In a word,college life is wonderful!
你或许会认为大学生活很枯燥,你不知道如何处理这么充足的\'空余时间.但是我认为只要你过得有意义大学生活会变得非常精彩.
在业余时间,你可以打篮球,踢足球等等,做运动是很有趣的,并且对你的健康也有帮助.
事实上,你可以做任何你喜欢做的事情.不要紧张,我们是朋友.
在大学里的学习是我们生活的新起点,为了好成绩你可以继续努力学习.图书馆是个学生学习的好地方,如果你想展示你的天赋和才能,你可以参加各种各样的活动.
总而言之,大学生活是非常精彩的!
初中日常生活英语作文3篇（扩展8）
——我的日常生活初中英语作文 (菁选2篇)
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现在的初中生活真是越来越富有“情趣”了。不信，我就说明给你听。
清晨。“咯咯喔——”一阵刺耳的铃声响起，紧接着又传出动听的唢呐声。真讨厌，一大清早就让我和周公说“拜拜”，可这亲爱的小床实在是太让人留恋了，无奈，只好把脑袋缩进被窝，装作什么也没听见。不料生辅老师来下了“逐客令”：“怎么还不起来——”我猛然惊醒，一骨碌从被窝里爬起来，那手表上的分钟已指在3上了，似乎是在嘲笑我。完了完了，今天非要排长队不可了。我急忙起床洗了脸，披上校服便往外冲，可到了食堂，同学们又再次展示了他们集体的力量，队伍之长可与世博参馆的人流相媲美，令人叹为观止。没办法，我只好加入了这漫漫卖早餐的征途中，差不多过了半个多世纪，我终于买到了早餐，胡乱啃了几口，便冲进了教学楼。
中午。现在离下课还有30秒，我分明听到了同学们倒计时的声音。我的胃早已唱起了“空城计”，真后悔早上没多吃点。想着想着，铃声响了，老师无比英明地说了一句：“下课！”我们就以每秒120码的速度冲下楼去，拿好饭菜、勺子后又以每秒150码的速度冲到座位上，时间紧迫，来不及顾上自己的形象了，“狼吞虎咽”后，又马不停蹄地来到教室，其他人早已“横眉冷对万张卷，俯首甘为抄书奴”了。唉，学习要紧啊！
晚上。今天是星期五，终于回到家了，原以为“电视大哥”将会开启，不料作业已在书桌上恭候多时了。虽然身处作业的包围中，心里却一直想着：今天狄仁杰有没有抓住凶手，《天天向上》还在继续吧？无奈，功课要紧呀！
仔细回想这一天，发现也挺有意思：在早晨的铃声中，我体会到了时间的宝贵；在匆忙的午餐中，我体验到了紧张的刺激；在繁重的学习中，我领悟到了知识的重要。正因为有了这些，我才度过了充实的一天。
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How to get happiness
August 4th，20_ Fine
There is no doubt that happiness is the most precious thing in the world。 Without it， life will be empty and meaningless。 If you wish to know how to get happiness， you must pay attention to the following two points。
First， health is the secret of happiness (the key to happiness)。 Only a strong man can enjoy the pleasure of life。
Secondly， happiness consists in contentment。 A man who is dissatisfied with his present condition is always in distress。
【中文翻译】
无疑的快乐是世界上最宝贵的东西。没有它，人生将是空虚的而且毫无好处的。如果你期望明白如何获得快乐，你须注意下方两点。
健康是快乐的要诀。唯有身体强壮的人才能享受人生的乐趣。
快乐在于知足。一个不满于现状的人终是处在痛苦之中。
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“我终于成为一个初中生了！”我在心里这样感慨着。也许以后的路还很长，我还要继续走下去，但是，我必须开始长大了。小学笑着、闹着的学习生活离我们渐渐远去，取而代之的是更加紧张、充实、严格的初中生活。初中的生活也将会很精彩，我却只有一个目标，那就是中考。我知道，以这个为目标的学习生活会很辛苦，但是，我一定要做到最好！
我们真的已经长大了，在中学校园里我时时刻刻都能感觉得到。我们不再在老师的看护下吃饭、自习、放学。我们已经有了相当大的自由空间。课程也增多了，繁杂的学业已经开始显露出它的.本性，披星戴月的日子里再也看不见家长焦灼守侯在校门口的身影。
我认为等待长大的日子是美丽的，它寄托着幸福与希望。在它的身上，闪烁出无数旖旎的智慧光芒。
学校是一个散发着书香的地方，它为学生们提供了一个干净的世界。很高兴，我成为了初中的学生。很幸运我能来到横中。我很喜欢它！
英语作文范文初中一天的事情34
告别了小学，进入了初中。我听说初中很累，而且，有人还因为压力大而跳楼！所以，我有点害怕。
一开始，我老觉得生活很乏味了，每天都很没精神。一天到晚都不知在干吗，整天都打不起精神。
后来，经过老师的教育，而且，慢慢地，也就习惯了。
在初中里，老师很严，稍有不慎，就会被老师批评。功课也难了，我本来作业没得过C、D，但到了初中，就有了，不是说不会，而是难，同桌叶勇也说：“百年难得一见！第一次得D呀！”有时有个A就很难得了！就其它还可以，都可考80分级以上，数学、英语都在90分以上，就是语文考不好，出师不利，第一次考了75分而已！同学也不见得好，都是80分以下，难道语文很难？
现在，我觉得初中生活也不怎么无聊，至少忙，整天有事干，不觉得无聊。也不害怕了，精神也有了！而且，那么忙，我的收获就大了，数学成绩都比小学好了！我自己也不相信，居然考了全班第一！98分的高分。这多亏我老爸，他是初三数学老师，我不会的，他会教我，有一次，我没学好，上课开小差，没掌握，老爸一眼就看出了，然后就教我到10点！在这忙碌之中，我的习惯也变了，以前我读书，不预习不复习，导致我成绩只有中等，现在，我每天晚上预习好第二天的功课，上课就轻松多了，而且加上课后多复习，就掌握住了。因此，我考了全班第一，这是我想都没想到的。所以，我以后也要这样学，只有这样，才能考上重高！
我现在的理想是重高，我要为这个理想而奋斗，初中竞争激烈，我不会甘拜下风，我要积极进取，争取好成绩。
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I get up at six every day. I dress myself quickly and have breakfast at half past six. After breakfast I go to school.
I have four lessons in the morning and three in the afternoon. I study hard and always help my classmate with their lessons. I have lunch at school. School is over at five.
After supper I read newspapers or watch TV for half an hour. I prepare my lessons between half past seven and nine. I go to bed at nine.
The above is a brief account of my daily life on is no school on Sundays. I usually review my lessons in the morning and call on some friends or to go to see a film in the afternoon.
初中日常生活英语作文3篇（扩展9）
——高中日常生活随笔 (菁选2篇)
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My Day Today is sunny. I get up early and read some English. Then I have breakfast and go to school. In the morning we have four lessons, they’re two Enlish lessons, one Chinese lesson and one history lesson. I like English best. At noon we have lunch at school, we have rice and vegetables, but we don’t like them very much. In the afternoon we have two math lessons and one music lesson. Math is difficult, but I study hard. And we sing a beautiful song. We finish school at a quarter to five. I play basketball with my friends on the playground. It’s fun! Then I go home and do my homework, next I have dinner with my parents and watch TV. I go to bed at nine o’clock.
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I have a regular and busy daily life on weekdays. I get up early at about 6:00 in the morning. After breakfast, I go to school by bike. We usually have a morning class and four classes in the morning, four classes in the afternoon. I take an active part in the after-school activities.
I usually play football with my friends for about an hour then I go home. After supper I do my homework, then I surf the internet and listen to some weekends, I usually visit my friends and grandparents. Sometimes I go to movies with my parents.
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I have the same routine from Monday to Friday. I usually get up at five fifty. Then I have breakfast.
At six thirty, I go to school. I don’t ride a bike. I go to school on foot. I have five lessons in the morning. I do morning exercises with my classmates after the second lesson. At eleven thirty, I go home for lunch. In the afternoon, I have three lessons. After class,
we often have sports in the playground. At five, I go home. After supper, I do my homework. At about ten, I go to bed. I am happy every day.
我从星期一到星期五都在例行公事。我通常五点五十分起床。然后我吃早饭。在六点三十分，我去学校。我不会骑自行车。
我步行去学校。我上午有五节课。我与我的同学在第二节课下课后做早操。十一点三十分，我回家吃午饭。在下午，我有三节课。下课后，我们经常在操场上运动。下午五点，我回家了。晚饭后，我做我的`家庭作业。晚上十时左右，我去睡觉了。我每一天都快乐。
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转眼间，小学的美好生活已经远去，初中生活也已经过了几个月，回想起刚刚进入初中校园的那段时间，既是怀念，又是感慨。
最让人感同身受的必定是老师的最爱，同学们眼中的恶魔——作业。要说作业，当然是增加了的，不然与小学有何异呢？初中作业，老师实际上不会留下太多，大多都是当堂完成的。但是，如果就单单完成老师布置的作业，那是远远不足的，因为每一节，每一单元，每一个月都会面临着数不胜数的考试。考试也就罢了，更何况考的不仅仅只有课堂内的知识，还有课外的名著阅读，思考探究等等。
如果就我自己来说，我在班级还是名列前茅的，还当上了班长，这是我以前从未触及的一个新的职务。新的职务，也就意味着新的责任，新的开始，新的起点。还记得六年级的时候，懵懵懂懂的，每逢班级里面有了什么活动，我总是躲在墙角，一声不吭，至多也就是写些通讯稿，为班级里面的同学加油大气罢。但是到了一个新的环境，一切旧的认知都会被改变，一切的一切都是公*且充满希望。今儿是十一月份，我刚刚过了一个与众不同的期中考试，这次的考试，决定了分班，决定了成绩，决定了地位。我们学校还花费了极大的人力，物力，为我们营造一种良好的学习氛围。考试的当天，我手持准考证号，忐忑不安的晃进了教室的大门。这可不是我们上课的教室，而是随机无序的安排，一间教室里面就三四个同班的同学，两两之间相隔如同牛郎织女一般，遥不可及。考试的时候，我是坐在大门旁边，时不时就会有老师进来，吓得我手心里直冒汗，笔都差点我握不住了。连着三天的紧张考试，成绩就显得尤为重要，也并不是好坏的问题，而是态度与肯定。就在几分钟前，微信群的一声，惊得全家围绕在手机旁，目光紧紧盯着屏幕。全段前二十！不知是该惊喜，还是该叹气。瞧瞧我妹妹，看到分数比我还激动，一蹦三尺高。打住，这是我的成绩还是我妹妹的？
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我的一天初中英语作文
我的一天英语作文60词一：My day
It was Sunday. I woke up very lately. It was so late that I did not have breakfast, but lunch. Then I went to park with my best friend Lily. There were many funny things in the park. We played very happily. Then Lily and I had supper in Kentucky. The food were delicious, We both like to eat,and then we went home. We were very happy.
我的一天英语作文60词二：My one-day holiday
It is a fine day today. I with my friends decide to go outside for a picnic. So we go to the Tianmen Moun by bus. In the morning we walk around and enjoy our food. In the afternoon we climb the Moun and we have a good time on top of it. And then we go back home togather.
我的.一天英语作文60词三：My day
I usually get up at?about seven?o\'clock in the morning ,then I brush my teeth ,wash my face and eat breakfast , we have four classes in the morning ,I have English class at?eight o\'colck,I have lunch at school ,in the afternoon
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